
Brugerbestyrelsesmøde, Emdrup Idrætsanlæg, tirsdag d. 10/1 2023 

Kultur- og Fritid Bispebjerg: Morten Slaatorn, Bo Hindkjær, Nicole Månsson 

Til stede, bestyrelse: René Thor Olsen, Flemming Gutheil, Thomas Skouboe, Thomas Sørensen, 

Søren Bergqvist, Peter Svendsen, Steen Kriegel Pedersen 

Ikke til stede: Jens Risum (afbud), Henrik Persson (afbud), Erik Bahn (afbud), Bo de Fries, Erik 

Ørnskov og Holbergskolen. 

1. Godkendelse af referat fra sidst 

 

Flemming G.: Punkter der skal følges op på fra sidste møde: 

- Problemer med måltavlens funktion.  

Status: er meldt ind og lavet, men sproget står forkert 

- Skiltning ang. cykling og cykelstativer. 

Status: der er kommet cykelstativer op 

Flemming G.: Ønske om at få tilbagemelding på de punkter der tages op til 

brugerbestyrelsesmøder.  

Morten S.: punkter bliver meldt ind/taget hånd om efter møder. Foreningerne skal selv gøre 

opmærksom på hvis punkter ikke bliver opklaret, i perioden efter et møde. 

 

2. Bo Hindkjær, Faciliteter Bispebjerg 

 

Præsentation, Bo: 

- Distriktsleder, Faciliteter Bispebjerg: opgaver inden for forandringsledelse og 

personaleledelse 

- To driftskoordinatorer 

o én for indendørs drift (Vicevært Kbh) 

o én for udendørs drift 

- Under strukturændringen afgivet nogle anlæg og fået Emdrupparkens Idrætsanlæg + 

Ryparkens Idrætsanlæg 

- Faciliteter er ansvarlige for udførelse af driftsopgaver, men har ikke direkte kontakt til 

brugerne af anlægget. Kommunikation fra brugerne skal fortsat gå igennem Morten S. 

- Ressourcer i driften af anlægget: besluttet at der er behov for øget vedligehold af 

anlægget. Der vil i en periode komme én til medarbejder, der hjælper Werner med 

driften.  

- Dem der har udendørs driften, kan godt hjælpe til med lavpraktiske opgaver indendørs, 

så længe de har værktøj og kompetencer/ressourcer til opgaven. 

- Driften er afhængig af den brugsaftale der forelægger. Indtil den er på plads, vil driften 

være som hidtil.  

 

Spørgsmål/punkter til Faciliteter Bispebjerg: 

- Flemming G.: Der er kommet nye mål i håndboldhallen, de to gamle står langs væggen.  

Bo: målene bliver afhentet af Tress Sport (leverandør). De vil indtil da blive flyttet uden 

for, så de er fri af nødudgange og flugtveje. 



- Flemming G.: Ifbm. Renovering er der opstillet skurvogne og lagt rør, m. afspærring. De 

blokerer en brandvej. 

Bo: Er meldt ind én gang, men vil følge op på den.  

Bo: Foreningen må gerne melde hurtigt ind, når sådan noget opstilles og/eller ikke 

hurtigt afhjælpes.  

- Flemming G.: Automatisk græsslåning, fungerer det? 

Bo: ønske om at afskaffe det, har rykket for at kasserne bliver fjernet. 

Spørgsmål til kvaliteten, hvorfor skal det fjernes?  

Bo: cylinderklipper giver bedre kvalitet. Der har været ønske om at indføre 

robotplæneklippere i kommunen, men kvaliteten er ikke god nok til at det hjælper 

driften af banerne.  

- René O.: Morten S. har d. 25/10 sendt tidsplan ud ang. Renoveringstiltag, denne blev 

sendt videre til bestyrelsen. Der var én der ikke kom med på listen over modtagere, og 

som derfor ikke var informeret om tidsplan for renoveringen. 

- René O.: Problem med affaldssortering på terrassen. Forpagter fjerner ikke lørdag og 

søndag, hvilket resulterer i skrald på og omkring området. 

Bo: man kan rykke affaldsmodulerne, hvis nødvendigt. 

- Søren B.: Spejderne skal holde lysfest d. 28/12, hvilket der er tilladelse til. Hvordan 

slukker man lyset på huset? 

Bo: Foreningen skal undersøge om lyset, der skal slukkes, er med LED. I så fald kan 

slukning af lyset aftales, alternativt skal man finde ud af en løsning med nøgle/adgang til 

sikring.  

Morten S.: foreningen skal skrive til ham, hvis det ikke LED. 

 

 

 

3. Tryghed på anlægget 

 

2 episoder ml. jul og nytår: 25/12, 28/12 

 

Bemanding af anlæg: til forrige møde ville Morten S. undersøge midler til rådhusvagt. Har 

ikke fået genbevilget midler siden. Ordningen med halinspektører som tryghedsindsats skal 

evalueres og genovervejes i 2023. Emdrup er højt på listen over anlæg der ønskes 

bemandet. 

Andre konflikter i bydelen vækker opsigt, resulterer i øget SSP og gadeplansopsigt i området. 

15-24 vil sørge for ekstra opsyn i den næste periode. 

 

Thomas Sk.: er det altid 15-24 man kontakter, uanset type af episode/utryghed? 

Morten Sk.: Ja. Foreningerne skal sørge for at indberette alle utryghedsskabende tilfælde til 

ham også. Hjælper på anmodning om at få bemanding/opsigt. Øger også mulighed for at få 

erstatning, hvis det skulle være nødvendigt. 

Thomas Sø.: note om at der tidligere har været problemer med at ting bliver sprunget i 

luften med fyrværkeri, gælder også som hærværk.  

Søren B.: der sidder fortsat folk og ryger ved spejderne, men ingen ubehagelige episoder. De 

rydder op efter sig selv og er nemme at gå i dialog med.  

 

Thomas S.: Dør til bagindgangen af tennishallen har været åbnet flere gange, selvom den 

burde være låst. 



Bo: har efter aftale haft en mand ude og justere pæle mm., i tilfælde af at fejlen skulle ligge i 

lukkemekanismen. Foreningen skal hjælpe med at holde øje med om problemet fortsætter. 

Thomas S.: låsene bliver hurtigt løse, virker som om de ikke bliver skruet rigtigt fast. 

Bo: vil undersøge om de skal skiftes. Morten S. indberetter i Microbizz. 

 

 

4. Brugerbestyrelsens økonomi/brugerbestyrelsesmidler 

 

Midler anvendt for 2022. Til indkøb af fitness udstyr. 

 

2023: ca. 40.000kr – foreningerne må gerne allerede nu begynde at overveje brugen 

 

Morten S.: der udbydes pt diverse puljer, som foreninger kan søge til optimering af anlæg og 

faciliteter. Der gives relativt mange penge til diverse projekter. Foreningerne skal selv søge.  

 

5. Evt.  

 

Thomas Sø.: Nogle tider der er blevet ansøgt i sommerperioden, er ikke blevet tildelt til 

klubben (fodbold). Det er et problem da det er i prime time. Nørrebro Boldklub, har fået 

disse. Dette er ikke i overensstemmelse med den eksklusivitetsaftale der ligger. 

Morten S.: foreningen skal skrive det til ham, så sørger han for at sende det videre til 

Bookingteamet.  

 

René O.: skal man søge tider til enkeltstævner når der er fordelingsrunder? 

Morten S.: ja.  

 

Morten S.: rengøring mellem jul og nytår, er sparret væk. Hvilket man var uvidende om. 

Anlægget vil fremad blive lukket ml. jul og nytår, da det ikke må være åbent når der ikke er 

rengøring.  

Thomas Sø.: mange vil gerne vil bruge tiderne mellem jul og nytår. Dagene mellem jul og 

nytår er ikke helligdage. 

Morten S.: hvis der ikke er rengøringsaftale, kan man ikke holde anlægget åbent.  

René O.: hvis en forening reserverer kamptid imellem jul og nytår, kan det så lade sig gøre? 

Morten S.: I så fald skal rengøring underrettes og bestilles ekstraordinært. Bydelen er 

generelt nødt til at følge de retningslinjer der foreligger, og kan ikke lave særtilfælde.  

Steen P.: svært at finde ud af hvor beslutningerne kommer fra, når det hele centraliseres.  

Morten S.: i sidste ende er det politikerne der bestemmer. Det er en politisk forhandling 

hvor og hvor meget der skal være åbnet.  

 

6. Næste møde 

 

Tirsdag d. 2/5/23, kl. 16:30-17:30 

 


